

تهدي سفارة سلطنة عمان بالرياض أطيب تحياتها إلى مقام سفارة جورجيا الصديقة.

يسر السفارة أن ترفق بالطي مجموعة من المنح الدراسية المقدمة من حكومة سلطنة عمان إلى الطلبة من رعايا جمهورية جورجيا ضمن البرنامج العماني للتعاون الثقافي والعلمي للعام الأكاديمي 2022/2021 والمتضمن تفاصيل وشروط المنح.

تود السفارة الإفادة أنه :

- يتوفر مقعد (1) واحد مخصص لطلبة جورجيا الصديقة في تخصص الهندسة ولم يتم شغله وسيتم فتح المجال للترشح للمقعد الشاغر في الفرز الثاني ابتداء من تاريخ 17 أكتوبر 2021م إلى 15 نوفمبر 2021م.

- تم إستحداث (4) مقاعد تنافسية للطلبة المعاقين في جامعة التقنية والعلوم التطبيقية في تخصص (إدارة الاعمال، وتخصص تقنية المعلومات) ويمكن التنافس عليها في الفرز الثاني حيث ستظهر للطلبة برنامج الإعاقات عند إختيار الطالب فئة الطالب (المعاق) في النظام الإلكتروني لموقع مركز القبول الموحد (مرفق شروط البرامج الدراسية لبرامج الإعاقات).

ترجو السفارة من مقام السفارة الصديقة التكرم بإبلاغ الطلبة الجورجيين الراغبين بالمنافسة على المنح و التقدم عليها بإدخال الرغبات من البرامج الدراسية في نظام البرنامج العماني للتعاون الثقافي والعلمي بموقع المركز الإلكتروني www.heac.gov.om خلال الفترة 17 أكتوبر 2021م حتى 15 نوفمبر 2021م وسيتم إعلان نتائج المقبولين منهم حسب جدول المواعيد (مرفق).

تغتنم السفارة هذه المناسبة لتعرب لمقام السفارة الصديقة عن فائق تقديرها واحترامها.



* إلى مقام سفارة جورجيا / الرياض.

Embassy of the Sultanate of Oman
Kingdom of Saudi Arabia
Riyadh

The Embassy of the Sultanate of Oman in Riyadh presents its compliments to the friendly Embassy of Georgia.

The Embassy is pleased to enclose herewith a number of scholarships offered by the Government of the Sultanate of Oman to Georgian students within the Omani Program for Cultural and Scientific Cooperation for the academic year 2021-2022, including the details and conditions of the scholarships.

The Embassy would like to communicate the following:

- 1 seat is available for friendly Georgian students in the Engineering, and it is still vacant. It will be opened for candidacy in the second round, starting from October 17, 2021 to November 15, 2021;
- 4 competitive seats have been created for students with disabilities at the University of Technology and Applied Sciences in the specialization of Business Administration and Information Technology. They can be contested in the second round, where the students will be able to view the programs in the electronic system of the Unified Admission Center website (attached are the conditions of study programs for the disabled students).

The Embassy of Oman is requesting the assistance of the friendly Embassy to kindly inform the Georgian students wishing to compete for scholarships and apply for entering the study programs in the system (of the Omani Program for Cultural and Scientific Cooperation) on the center's website www.heac.gov.om during the period from 17 October until 15 November 2021. The results of those accepted will be announced according to the timetable (attached).

The Embassy avails itself of this opportunity to renew to the friendly Embassy the assurances of its highest consideration.

To the Embassy of Georgia / Riyadh

N 2021/3993/34001/3400 Date: 15 Rabiul Awwal 1443, corresponding to: 21/10/2021

University of Technology and Applied Science

Programmes for Students with Disabilities

CODE	Program name	Program minimum requirement	TIE BREAKERS	Additional information
CUS10	Business Administration / Commercial Studies	An Average of at least 75% 65% English 65% in one from Pure or Applied Mathematics, Accounting, Business Administration, Economic	Highest Grade in English language Pure or Applied Mathematics Accounting Business Administration Economic	Type of disability: Physical disability in the upper limbs or poor sight or hearing impairment or difficulty in speech or chronic diseases or polio or birth defects. Pass personal interview.
CUS11	Information Technology	An Average of at least 75% 65% English 65% in Pure Mathematics	Highest Grade in Pure Mathematics English language	Pass personal interview.

جدول مواعيد الفرز الثاني لطلبة البرنامج العماني للتعاون الثقافي للعام الأكاديمي
2022/2021

م	المرحلة	الإجراء	الموعد	
			من	إلى
		فتح المجال للتقدم على الشواغر	الأحد 17 أكتوبر	الاثنين 15 نوفمبر
1	الفرز الثاني	إعلان نتائج المقبولين في الفرز الثاني	الاثنين 22 نوفمبر	
		اعتماد المقاعد واستكمال إجراءات التسجيل	الثلاثاء 23 نوفمبر	الاثنين 29 نوفمبر

s	Phase	Process	Time line	
			From	To
		Applying for new/ vacant scholarships	Sun 17 Oct	Mon 15 Nov
1	Second allocation round	Announcement of second allocation offers		Mon 22 Nov
		Students accept offers and complete registration in HEI	Tue 23 Nov	Mon 29 Nov